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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
D. 14.september         

 
Venlig hilsen 

 
 Tina Hansen                                

Næstformand 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Pernille, Diana, Matilde, 

Maria Boline, Lars, Ann, Maria, Hanne, 

Lisbeth og Tina 

 

 
 

 
 

Afbud: Ulla, Vivi og Lone 

 

 

 

Ref.:  Tina Hansen 

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Intet. 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Generalforsamling    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kredsbestyrelsen fremsætter forslag om 

minimumsdagsorden til 

generalforsamlingen 2024, hvilket 

betyder, at der ikke laves skriftlig 

beretning til generalforsamlingen 2024. 

Kredsbestyrelsen fremsætter også forslag 

om, at kredsbestyrelsens størrelse 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2.b. OK 2024 

 

 

 

 

 

 

 

2.c. Evaluering Folkemøde Møn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

fremadrettet bliver reduceret fra 11 til 9 

personer. Dette grundet økonomi. 

Fremtidigt arbejde blev tilrettet efter 

drøftelse i kredsbestyrelsen. 

Vi tilretter vores forretningsorden med 

taletidsbegrænsning til alle valg. Hvor der 

er mere end 1 kandidat, er der 

taletidsbegrænsning på 4 min. 

Regnskab 2022 og budget 2024 godkendt 

og vil blive fremlagt med relevante 

bemærkninger. 

Den skriftlige beretning bliver lagt i First 

Agenda sammen med referatet. Den 

mundtlige beretning er endnu ikke 

færdig. 

Da der både blev nævnt fordele og 

ulemper ved 2 dagsmøde, planlægges et 

kort møde hurtigt efter 

generalforsamlingen som et 

fyraftensmøde med spisning. Her bliver 

der introduktion til 

kredsbestyrelsesarbejdet, valg af 

suppleanter til HB, godkendelse af 

retningslinjer og andet formalia samt 

hyggeligt samvær. 

Den 3. oktober mødes vi til frokost kl. 

13.00. 

Dirigenterne bliver inviteret til formøde kl. 

15.00 

 

OK krav fra TR-møde på PFF-området, 

vores medlemsmøde med Benny 

Andersen samt fremsendte forslag blev 

samlet klar til at sende til 

Hovedbestyrelsens behandling. Lisbeth 

afklarer, hvordan postkortene, der er 

lavet digitalt, indgår. 

 

Det gav god mening at deltage om 

fredagen. Der var god kontakt med 

mange unge. Det skal ses som en indsats 

på den lange bane; at øge interessen for 

at søge uddannelse som pædagog. 

Ressourceforbruget var begrænset og 

skete i godt samarbejde med BUPL. I 

planlægningen til næste gang må vi godt 

se, om vi kan indtænke noget aktivitet / 

kreativt. Konceptet vil vi bruge på andre 

uddannelsemesser og lignende. 

Lørdagens debat gik også rigtig godt og 

der var mange tilhørere til debatten. Der 

var ramt et aktuelt emne; mistrivsel 

blandt unge. Debatten blev godt forberedt 

af Klaus og Hanne. 

På vores første KB møde i det nye år 

nedsætter vi arbejdsgrupper til fredag 

med de unge og et debatarrangement om 

lørdagen. Der var ikke stemning for 

selvstændig stand. På den her måde får 
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2.d Drøftelse af HB-materiale 

 

 

 

 

 

2.e. Økonomi 

 

 

 

vi mest synlighed for begrænset 

ressourcer. 

 

Positivt at lønforsikringen hviler mere i sig 

selv. Der er ikke opbakning til 

ændringsforslaget, da det gør det mere 

”mudret”, hvad der betales til hvornår/ 

hvorfor. 

 

Kort gennemgang af første halvår, som 

ser tilfredsstillende ud. Da vi er meget 

opmærksomme på, hvad der bruges 

penge på, forventes et mindre underskud 

end budgetteret. Vi skal dog være obs på, 

at der i år er nogle ekstraordinære 

refusioner, vi får tilført. Blandt andet til 

vores indsats på studiestederne og frikøb 

og særlig indsats for synlige 

tillidsrepræsentanter på Marjatta. Det vil 

vi ikke få tilført til næste år. Vi skal nok 

ikke forvente særlige puljetilførsler de 

kommende år. 

Medlemstallene er stadig faldende, både 

hos os, men særligt på landsplan. 

3. 

Lukket punkt  

 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Kredsbestyrelsesmedlemmer  

 

Matilde fra profession, - og 

uddannelsesudvalget: Der har været 

drøftelser om, hvordan der støttes bedst 

op om studerende med forskellige 

udfordringer. Det være sig både under 

uddannelsen på uddannelsesstederne og i 

deres praktikker.  

De har også haft oppe, at det ville være 

en god ide, hvis vi fik nogle unge til at 

være med til at repræsenterer SL, når vi 

skal ud at snakke med de unge. Både på 

uddannelsesmesser og lignende, men 

også på uddannelsen. Der bliver arbejdet 

med forskellige meritmodeller rundt 

omkring i landet. De havde haft drøftelser 

om, at vi kalder os selv mange forskellige 

ting. Vi skal være obs på retorikken om, 

hvordan vi omtaler os selv. 

Klaus – Etikudvalget: Magtanvendelses- 

cirkulæret står for en revidering. 

Opmærksomhed på, at det også kaldes 

magtanvendelse, når man forsøger at 

beskytte borgere mod at komme til 

skade, som ved støtte/ fastspænding i 

kørestol, brug af sengehest og lign. 

Håber, der bliver ændret nogle 

formuleringer. 

Faglige selskaber: Den store fælles 

konference om relationer er hurtigt blevet 

udsolgt og der er lang venteliste. I deres 
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Faglige selskab vil de til næste år arbejde 

med emnet sårbarhed og mistrivsel. 

Maria Boline: TR’ere i Guldborgsund er 

inviteret med til dag om ny 

handicappolitik. 

4 b. 

Kredskontoret 

 

Hanne Gaard Guldager er startet som 

politisk konsulent den 1. juli. Hun skal 

dele sin tid imellem Kreds Midtsjælland og 

Storstrøm. Hun har allerede været 

medvirkende til, at vi har været et par 

gange i aviserne, så det er rigtig dejligt. 

Hun hjælper os med mange forskellige 

områder; følge med i dagsordener, 

læserbreve, pressemeddelelser, sociale 

medier mm. 

5. Nyhedsbrev Deadline for næste nyhedsbrev 25. 

november. Matilde og Maria laver et 

indlæg om mod på ledelse. Klaus står for 

et indlæg om fælleskonferencen den 25. 

oktober. Ann skriver noget om 

plejefamilieområdet. Det vil også være 

fint med noget fra Folkemøde Møn. 

6. Næste kredsbestyrelsesmøde Lisbeth og Tina kigger efter en dato kort 

efter generalforsamlingen til et møde med 

kort dagsorden og hyggeligt samvær. 

7. Evt.  

 

 

 

 

 

 


